

## Additional Information

Due to currently improving the usability of the EYE-12 and SCB-12, the following functions are changed:

### **View Mode**

The ALL key works as toggle key to change between live view and internal memory.

### **Erasing pictures from memory**

Stored pictures can be erased in the on-screen menu of the View Mode.

### **On-screen Menu**

Quick Setup Guide implemented to adjust basic settings after first hard power on. The function „Format Protect“ is changed to respective submenus and deleted respectively.

In the menu Advanced Settings / OSD Settings the language of the on-screen menu and on-screen messages can be changed.

Changes are effective with firmware version v2.00a.

## Zusatz Information

Durch ständige Verbesserung der Bedienbarkeit der EYE-12 und SCB-12 wurden folgende Funktionen geändert:

### **View Modus**

Durch Drücken der ALL Taste wechselt die EYE-12 zwischen Live Bild und internem Bildspeicher.

### **Löschen von gespeicherten Bildern**

Gespeicherte Bilder können im On-Screen Menü des View Modus gelöscht werden.

### **On-screen Menü**

Quick Setup Guide implementiert um Grundeinstellungen nach dem ersten Einschalten vorzunehmen.

Die Funktion „Format Protect“ wurde in entsprechende Untermenüs geändert beziehungsweise gelöscht.

Im On-Screen Menü unter Erweiterte Einstellungen / OSD kann die Sprache des On-Screen Menüs und der Bildschirrmeldungen geändert werden.

Änderungen sind wirksam ab der Firmware Version v2.00a.